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Datum: 07.08.2023 
 

 
 
POROČILO O DELU ZDRSS za obdobje december 2022 – avgust 2023 
 

Poročilo o delovanju Zveze Društev Rokometnih Sodnikov podajamo za obdobje od decembra 
2022 do avgusta 2023. Poročilo pred navedenim obdobjem, smo že predstavili na predhodnem 
volilnem zboru RZS. Poročilo o delu ZDRSS je dopolnitev poročila Komisije za sojenje (KzS) 
katerega je pripravil predsednik Komisije za sojenje Janko Požežnik.  
 
Vodstvo ZDRSS je bilo v obdobju od decembra 2022 do avgusta 2023 aktivno na več področjih. 
 
Izpostaviti velja organizacijo naštetih dogodkov in aktivnosti, v sodelovanju s člani Strokovne 
komisije ZDRSS, Komisije za sojenje Rokometne Zveze Slovenije in/ali člani ZDRSS:  
 

a. Strokovna komisija je pred začetkom sezone 2022/23 določila perspektivne sodniške pare 
in jih uvrstila na »perspektivno« listo sodnikov, ki so podvrženi večjemu številu kontrol in 
nadzora s strani izbranih sodnikov iz A1 liste, s čimer se spremlja napredek sodnikov te 
liste tako na področju sojenja, kot ostalih segmentov dela sodnikov. Ob koncu sezone je 
sledila evalvacija opravljenega dela kontrol in uskladitev liste; 

 

b. Izvedli smo lokalno predstavitev sodniškega dela v Šempetru pri Gorici; 

 

c. Izveden je bil spomladanski seminar za nove sodnike začetnike, na katerem je bilo preko 
40 prijav. Kandidate, ki bodo izrazili voljo in zanimanje bomo v sezoni 2023/2024 vključili 
v delo po področnih društvih sodnikov ter jih postopoma pod nadzorom uvedli v sojenje 
rokometnih tekem državnega prvenstva;  

 

d. Izvedli smo predavanje na Slovenski rokometni šoli na Rogli katero organizira ZRTS; 

 

e. Aktivno bomo sodelovali na tudi kampu RZS v Izoli za deklice v avgustu 2023; 
 

f. Priprava in izvedba dvodnevnega Licenčnega seminarja za sodnike in delegate za sezono 
2023/24, ki bo 2. in 3. septembra 2023, v sodelovanju z IHF-om, kjer bomo gostili g.Balazş 
Soosa iz Madžarske kateri je vidni član PRC komisije na IHF.  

 
Ob tem so bili člani ZDRSS aktivni tudi na mednarodnih prizoriščih in sicer: 
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a. Anja Frešer je opravljala delo delegatke, Bojan Lah in David Sok pa sta sodila na 
januarskem Svetovnem prvenstvu za moške na Švedskem; 

 

b. Mirko Palačković in Ognjen Backović sta sodila tekmo polfinala na F4 zaključnem turnirju 
lige prvakinj na Madžarskem; 

 

c. Bojan Lah in David Sok sta sodila veliki finale na zaključnem turnirju F4  lige prvakov za 
moške v Nemčiji; 

 

d. Larisa Peterlin in Mateja Drolc sta v programu EHF YRs sodili na European open turnirju 
na Švedskem; 

 

e. Tilen Virant in Tom Virant sta v programu EHF YRs sodila na EYOF v Mariboru; 

 

f. Janko Požežnik in Anja Frešer sta delegata na moškem mladinskem svetovnem prvenstvu 
U19 na Hrvaškem v avgustu; 

 

g. Žan Pukšič in  Miha Satler sodita na Evropskem prvenstvu za ženske do 17 let, v Črni Gori 
v avgustu; 

 
Zagotovo ostaja eden od največjih izzivov na strani sodniške organizacije pridobivanje novih 
kandidatov za rokometne sodnike, realna slika trenutnega stanja je slaba udeležba in obisk 
izvedenega tečaja za sodnika začetnika v oktobru lani. Na seminarju v mesecu maju je bilo stanje 
dosti boljše, tudi ob pomoči RZS, vseh rokometnih klubov in Fakultete za šport. Nadaljevali bomo 
s programom za pridobivanje novih sodniških parov tudi s predstavitvijo ''sodniškega poklica'' po 
posameznih regijah in klubih ter sistematično usposabljali nove sodnike, ki se bodo odločili za 
vstop v naše vrste.  
 
Na zadnjih sestankih z združenji klubov in RZS smo odprli temo vzpostavitve skupnega programa 
za pridobivanja kandidatov za nove sodnike in izobraževanje skupine sodnikov talentov. Kot smo 
v poročilu KzS navedli bo na tem področju potrebna odločna akcija in sinergija vseh dotičnih, da 
bomo lahko izpolnili cilje ter povečali število sodnikov, kot tudi da bomo lahko širili bazo 
kvalitetnih sodnikov za najzahtevnejše tekme v državnih prvenstvih, trenutno imamo skupaj z 
novimi kandidati 104 sodnike. Za normalen potek prvenstev bi potrebovali vsaj 150 sodnikov, do 
take baze pa lahko pridemo le če se bodo v program pridobivanja kandidatov vključili predvsem 
klubi iz najbolj deficitnih regij t.j. Primorske in Goriške, Podravske in Pomurske ter Jugovzhodne 
Slovenije.  
Pozdravljamo pa in močno podpiramo projekt priprave novega delovnega mesta na RZS t.i. 
koordinatorja za sodniške zadeve oz delovno mesto Komisarja za področje sojenja na RZS.  
 
Na tem mestu moram izpostaviti tudi tematiko sodniških pavšalov oz taks. Lansko leto maja 2022 
smo po več kot desetih letih na korektnem in konstruktivnem usklajevanju novega stroškovnika 
za sodnike in delegate s klubi in RZS sklenili dogovor v dobro rokometa, da se v tistem letu 
uskladijo le pavšali sodnikov za tekmovanja mladih in da se uskladitev članskih lig prestavi za eno 
leto. RZS je sicer nove pavšale delegatov vseeno uspela uskladiti z združenji klubov še v tistem 
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paketu usklajevanja kar je seveda pohvalno, pa vendarle bomo opozorili, da so tako bila v sezoni 
2022/23 še 11 leto zapored le takse/pavšali za sojenje članskih kategorij nespremenjeni (11 let!). 
Pred koncem letošnje sezone 2022/2023 smo v mesecu maju na RZS in združenja klubov poslali 
pobudo za nadaljevanje usklajevanja stroškovnika sodniških pavšalov/taks za področje članskih 
kategorij vendar do dogovora še ni prišlo, pa to kljub lanskoletni podani zavezi predstavnikov 
klubov in temu da je večina akterjev za 'pogajalsko mizo' ostala ista. Na tem mestu je potrebno 
navesti vsaj enega od argumentov po nujnosti uskladitve stroškovnika tudi za članske kategorije, 
to je da imamo po uradnih statističnih podatkih RS v zadnjih 11 letih sam indeks rasti cen 
ogromen, rast tekočih cen je več kot 52% ob tem da je uradna inflacija več kot 25%.  
Vendarle srčno upamo in verjamemo, da bomo še pred začetkom novega državnega prvenstva 
2023/24 dosegli dogovor in uskladili nov stroškovnik tudi za sojenje članskih kategorij, za kar pa 
bomo potrebovali razumevanje in dobro voljo vseh vpletenih.  
 
Nenazadnje vodstvo ZDRSS soglaša z ugotovitvijo Komisije za sojenje, da smo tudi v tej sezoni 
naredili napredek v kvaliteti sojenja imamo pa še veliko prostora za napredek in dvig nivoja s 
ciljem sojenja tekem s čim manj napakami.  
 
V nadaljevanju bo strokovna komisija ZDRSS v sodelovanju s KzS usmerila svoje sile v poenotenje 
kriterijev vseh sodnikov predvsem pa moramo še močno delati na področju zaščite zdravja 
igralcev ob nedovoljeni grobi igri in neprimernega obnašanja uradnih oseb na tekmah kar kot 
celota kvari sliko naše lepe igre.  
 
 
S spoštovanjem, 

 
ZDRSS 

Mirko Palačković 
 

 


